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Protokoll fra møte i Programrådet for lektorutdanningen  

Møte 5 2021 

 

Tidspunkt: 21. juni, 2021, kl. 12.00-14.00 

Møtested: Teams  

 

Til stede:  

Kjersti Lea (leder), Steinar Sæter (KMD), Lars Petter Storm Torjussen (PF), Sigrid Ørevik 

(HF), Rune Klevjer (SV), Eirik Førde (FIL), Kasper Valestrand (PPU) og Aud Irene 

Mehammer (SA) 

 

Meldt forfall:  

Anita Mæland (BK), Monica Håkonsli (VLFK), Kikki Flesche Kleiven (MN), Roald Valle 

(UiB Videre, observatør),  

 

Forslag til dagsorden: 

I Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkallingen ble godkjent.  

 

Saker til eventuelt:  

Sak som bli meldt fra HF: Hvordan planlegger Styringsgruppa for bemanningsoppgradering? 

III Diverse tilbakemeldinger fra programrådsleder 

Programrådsleder informerer fra møter i Styringsgruppen: 

• Selvevalueringen til NOKUT er godkjent og sendt. 

• Stillingen som faglig praksiskoordinator er lyst ut og UiB har mottatt 4 søkere. Man 

håper på tilsetting i løpet av høstsemesteret. 

• Økonomien og resursfordelingen i lektorutdanningen jobbes fortsatt med i en egen 

arbeidsgruppe. 

• Styringsgruppen har behandlet og godkjent mandatene bak omorganisering av 

lektorutdanningen og etableringen av lektorsenter forut for behandlingen av 

styresaken.  

Programrådet stiller spørsmål til beslutningen om at et lektorsenter skal legges til 

Studieavdelingen (SA). Det blir uttalt skepsis til at man ved å legge lektorsenteret til SA går 

vekk fra den faglige linjen og til om et lektorsenter vil ha tilstrekkelig med myndighet. Det blir 

også påpekt at det i styresaken ikke blir omtalt fagdirektør, men senterleder. 

På bakgrunn av dette enighet i Programrådet om å sende et brev til SA med en del 

spørsmål. Leder og sekretær for Programrådet vil utforme et slikt brev ut ifra spørsmålene 

som kom frem i møtet 

   



Vedtakssaker 

Sak 26.21 Møteplan høst 2021   

 
Vedtak 

Programrådet vedtok forslaget til møteplan for høsten 2021. 

 

Sak 27/21 Fagfellesamling og Forskningsdag 2021 

Programrådet vurderer alternativ B som det mest hensiktsmessige. Med dette alternativet 
kan det tilrettelegges for et fellesprogram noen timer på onsdagen, 9. november og med 
felles middag på ettermiddag/kveld. Det vil være aktuelt å ha omorganiseringen av 
lektorutdanningen som fellesprogram, men Programrådet ønsker samtidig at 
fellesprogrammet skal utarbeides ut ifra fagfellene sitt behov. 
 
I dag er fristen for innlevering av fagfellerapport 1. desember. Fagfellesamlingen blir ofte 
benyttet til viktig informasjonsinnsamling for fagfellene. Programrådsmedlemmet fra HF 
poengterer at fristen dermed er svært kort med tanke på at fagfellesamlingen blir lagt tett opp 
til denne fristen. Det blir dermed stilt spørsmål til om fristen kan forskyves til f.eks. 15. januar. 
De øvrige medlemmene er enige, og programrådsleder vil anbefale en forskyvning av frist for 
fagfellerapport.     
 
Vedtak 

Programrådet vedtok:  
 

1) Forskningsdagen avholdes 11. november. 
 

2) Fagfellesamlingen avholdes 9.-10 november og fagfellene kan delta på 
Forskningsdagen 11. november etter eget ønske. 

 

Sak 28/21 Revidere mandat for Praksisutvalget 

I sammenheng med denne saken orienterer programrådsleder at SA vil sende ut brev om 
prolongering av Praksisutvalgets medlemmer. Medlemmene i Programrådet syns at 
beslutningen om å gjøre dette skulle vært innom Programrådet. 
 
Vedtak 

Programrådet vedtok:  
1. Revidert mandat for praksisutvalget og at mandatet trer i kraft når faglig 

praksiskoordinator er på plass ved UiB. 
2. Opprinnelig mandat fortsetter å gjelde frem til faglig praksiskoordinator er på plass 

ved UiB.  
 

 
Drøftingssaker 

Sak 29/21 Undervisning om seksuell helse for lærerstudenter 

Alle medlemmene i programrådet ser tilbudet fra Medisinernes seksualopplysning (MSO) 
som både positivt og relevant for studentene. FIL sin representant formidler at dette er 
kunnskap som de ellers ikke får gjennom fagene og som ville vært nyttig for alle studenten å 
få. Et eventuelt tilbud burde være obligatorisk og ikke frivillig. 



 
Problemstillingen, slik Programrådet ser det, blir likevel hvordan og hvor man skulle fått plass 
til et slikt tilbud. Flere påpeker at dersom noe skal inn i undervisningen må noe annet vike. 
Det blir også nevnt at selv om temaene, som seminaret vil ta opp, kanskje ikke er dekket i LU 
og PPU-programmene gjennom undervisningen er det kanskje tema som burde blitt dekket 
med begrunnelse i læreplanene. Og selv om UiB kanskje har interne ressurser til å dekke 
temaene så burde man kanskje hatt eksterne til å gjennomføre det. Spørsmålet blir 
fremdeles hvordan dette kan implementeres, både tidsmessig og i undervisning. 
 
- Kan det erstatte et Temaseminar? 
- Kan man erstatte en praksisdag i skolen med et slikt seminar? 
- Kan det kortes ned til 4 timer for å enklere passe det inn ett sted? 
- Kan det legges til en av Fagdagene? 
- Kan det lages 2 «pakker»; en for PPU og en for 5LU 
 
Programrådet ser relevansen av et slikt seminar og vil sende forespørselen videre til 
Temaseminar-gruppen for å se om de kan benytte seg av hele eller deler av tilbudet inn i ett 
temaseminar. 
 
  
Orienteringssaker 

Sak 30/21       Fagfellers oppdrag 2020  

HF sin representant synes rapporten er interessant og at delen som omhandler PEDA121 gir 

eksempler på både styrker og mangler når det gjelder sammenhengen mellom pedagogikk- 

og didaktikkemner. Den viser også at hensikten med intervju som metode må kommuniseres 

bedre ut til studentene. 

Det kommer frem følgende forslag til oppfølging for PF: 
• Oppfordre studentene til å se helhet og sammenheng. 

• Ta utgangspunkt i studentenes egne teorier. 

• Studentene må forklares bedre hvorfor et tema tas opp. 

• Opprette homo- eller heterogene diskusjonsgrupper. 

HF formidler at deres nye fagfelle skal se på sammenhengen mellom disiplin og didaktikkfag 

hos HFLU. Det er viktig med analytiske vinklinger på sammenhenger i lektorutdanningen for 

å se hvordan man kan bedre sammenheng i programmene. 

Medlemmene er enige i at fakultetene må bruke de virkemidlene man har, spille på 

hverandres prinsipper og dele på det metodiske for å styrke sammenhengen mellom 

programmene.  

 

Sak 31/20 Endringer i Programrådet 

I tillegg til ny leder for Programrådet blir det følgende endringer i rådet: 

• MN vil få ny representant etter at Kikki Kleiven har fått ny jobb som direktør for 

Bjerknessenteret. Det er ikke klart enda hvem som overtar etter henne.  

• FIL sin representant har fullført 5LU dette semesteret og blir erstattet av nesteleder, 

Alexander Mohr, frem til FIL har generalforsamling etter neste møte i Programrådet.  

• SV formidler at det kanskje vil bli endringer i deres representasjon etter nyttår.  

• PPU sin representant er ferdigutdannet og vil bli erstattet. 

 



Sak 32/21 NOKUT 
Programrådet tar saken til orientering og følger opp videre når UiB mottar mer informasjon 

fra NOKUT vedr datoer og ønskede deltakere.  

 

Sak 33/21 Eventuelt 

1) Hvordan planlegger Styringsgruppa for bemanningsoppgradering? 

Programrådet mener at det er viktig å følge opp dette spørsmålet videre til neste 

Styringsgruppe. Det er særlig bekymring for bemanningen i forhold til den forventede 

studentøkningen og Programrådet vil be om en bemanningsplan for fakultetene. 

2) Det kommer i tillegg opp en del spørsmål om redesign-prosessen, som ble behandlet i 

Styringsgruppen i april. Enkelte stiller spørsmål til hvorfor denne saken ikke var innom 

Programrådet før den gikk til Styringsgruppen og flere lurer på hvor langt man er kommet 

i prosessen. 

På bakgrunn av overnevnte blir det enighet i Programrådet om å sende et brev til 

Styringsgruppen med spørsmål om redesign-prosessen. Leder og sekretær for 

Programrådet vil utforme et slikt brev ut ifra spørsmålene som kom frem i møtet.  

 

Drøftingssak 

Sak 25/21 Budsjett 2022  

Saken ble sendt på sirkulasjon til Programrådet 14.06.21 og vedtatt 17.06.21.  

Forslag til budsjett for 2022, samt oversikt over regnskap for 2020 og 2021, ble sendt på 
sirkulasjon til Programrådet. Medlemmene hadde ingen innspill til saken. 
 


